
KOMISIA PRE CESTOVNÝ RUCH A MEDZINÁRODNÚ SPOLUPRÁCU 

Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky  

Bratislavy 

 

Zápisnica 

z rokovania Komisie pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ 

zo dňa 9. novembra 2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program:  

1. Otvorenie 

2. Návrh na zmenu stanov Bratislavskej organizácie cestovného ruchu 

3. Rôzne 

 

K bodu 1 

Predsedníčka komisie Jana Jakubkovič otvorila zasadnutie komisie. Z účasti na zasadnutí komisie 

sa ospravedlnila pani Monika Debnárová. 

 

K bodu 2 – Návrh na zmenu stanov Bratislavskej organizácie cestovného ruchu 

 

Materiál prišla prezentovať pani Kralovičová z BTB. Prestavila dve hlavné zmeny v rámci stanov: 

umožnenie orgánom BTB hlasovať per rollam alebo elektronicky. Druhou zmenou je zmena názvu 

komory č. 4 z Múzeá, galérie a ostatní členovia na Doprava, kultúra a voľný čas. 

 

Komisia pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ berie materiál Návrh na zmenu 

stanov Bratislavskej organizácie cestovného ruchu na vedomie. 

Hlasovanie: prítomných: 11, za: 11, zdržal sa: 0, proti: 0  

 

K bodu 3 - Rôzne 

V bode Rôzne otvorili členovia komisie nasledovné témy: 

1. Financovanie BTB, výška členského príspevku mesta 

Momentálne prebieha tvorba rozpočtu mesta. Podľa avizovaných informácií sa má členský 
príspevok mesta do BTB krátiť, v takomto prípade by BTB musela fungovať v základnom režime, 
malo by to veľký dopad na celkový výkon organizácie, hrozilo by hromadné prepúšťanie, 
oklieštenie aktivít a projektov. V takomto prípade nebude mať BTB priestor na rozvoj. Stále je 
v platnosti uznesenie č. 1737/2014 zo dňa 25.9.2014, ktorým sa počíta výška členského 
príspevku Bratislavy do BTB. Tento výpočet sa odvíja od výšky vybratej dane z ubytovania, ktorá 
v po-koronových rokoch narastá, ale tento nárast sa neodzrkadľuje v skutočnej výške členského 
príspevku. Schválený členský príspevok mesta do BTB na rok 2024 sa bude odrážať aj na výške 
príspevku, ktorý bude BTB dostávať od Ministerstva dopravy.  
Členovia sa zhodli, že cestovný ruch a mestský turizmus je dôležitá téma a je škoda, že mesto 
túto tému nepovažuje za prioritnú a vo svojej štruktúre nemá vytvorené podmienky na to, aby sa 
tým niekto priamo zaoberal. Členovia navrhujú, aby sa mesto vrátilo k platnému uzneseniu 
a v súlade s týmto uznesením by nastavilo výšku členského príspevku. 
Členovia sa dohodli na pokračovaní diskusie a formulácii uznesenia písomnou formou. 

 

https://zastupitelstvo.bratislava.sk/komisia-pre-kulturu-media-a-ochranu-kulturneho-dedicstva-zasadnutie-11012023/bod-3/


2. Turistická doprava na Rázusovom nábreží 

Materiál bol predložený na Komisii dopravy a informačných systémov. V súčasnosti je 
dohodnuté stretnutie predstaviteľov mesta a BTB, pričom mesto požiadalo BTB o kompletné 
dáta v súvislosti turizmom a jeho nárokmi na dopravu v Bratislave. Na základe 
vyhodnotených dát bude mesto pristupovať ku konkrétnym riešeniam. 

 

3. Požiadavka zo strany členov ohľadom dát zameraných na BTB a počet podujatí, ktoré 
počas roka 2023 táto organizácia zorganizovala/spoluorganizovala alebo podporila. 

 
  

JUDr. Jana Jakubkovič, v.r. 

predsedníčka komisie 
 
 
Zapísala: Mgr. Veronika Štefániková 
 

 


